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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 89 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
Πρακτικά:       89ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία: 02.05.2012 
Τόπος:             Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ. ∆ηµητρίου, Αγ. ∆ηµήτριος 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

 
1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

4. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

5. ΚΥΡΙΑΚΙ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

6. ΑΝΕΜΟ∆ΟΥΡΑΣ ΓΙΩΡΓΟΣ (µε εξουσιοδότηση στον κ. Ζαχαρίου) 

7. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ 

Παρευρέθησαν ο κ. Σ. Ψωµάς, ο νοµικός σύµβουλος κ. Ν. Ταβουλάρης, τo 
αναπληρωµατικό µέλος κ. Σ. Πιταροκοίλης, και τα µέλη κ. Η. Μοναχολιάς (Exel),  κ. Χ. 
Φίλανδρος (Refusol), κ. Π. Κιλίµης (Centrosolar), κ. ∆. Βαρλάµης (Fluitecnik), κ. Π. 
Γκίκας (Diginet), κ. Φ. Ζακόπουλος (Advartia), κ. Ν. Νικήτας (Advartia), κ. Ν. 
Κωνσταντινιάς (Suntech), και ο κ. Χ. Κοντοβέρος (Pacific Renew)  
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
 ∆εν τέθηκαν 
 
Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  

 
1οΘέµα: Θέµατα ανταγωνισµού – εισήγηση Ν. Ταβουλάρης 
 
2οΘέµα: «Πράσινος εµφύλιος» θέµα σχέσεων µε άλλους συνδέσµους – εισήγηση 

Π. Σαρρής  
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 

 1ο Θέµα: Καθυστερήσεις πληρωµών ∆ΕΣΜΗΕ – εισήγηση Σ. Πιταροκοίλης 

  

 2ο Θέµα: Προβλήµατα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε νοµιµοποιηµένα κτίρια 
– εισήγηση Θ. Σακκάς 
 
3ο Θέµα: Αναπροσαρµογή, αναθεώρηση τρόπου υπολογισµού ΟΤΣ – εισήγηση 

Σ. Πιταροκοίλης 
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4ο Θέµα : Νέες αιτήσεις εγγραφής µελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης 
 

 2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
 
 Συζητήθηκε το θέµα των καθυστερήσεων που παρατηρούνται στις πληρωµές των 

επενδυτών από πλευράς ΛΑΓΗΕ. Αφού έγινε µια παρουσίαση των προβληµάτων από 
τον κ. Ψωµά, έγινε εκτίµηση ότι τα προβλήµατα αυτά θα αµβλυνθούν το ερχόµενο 
δίµηνο δεδοµένων των µέτρων που έχουν ήδη δροµολογηθεί αλλά δεν έχουν αποδώσει 
ακόµη. Αποφασίστηκε εν τω µεταξύ, να επιδιωχθούν συναντήσεις µε ΛΑΓΗΕ, ΡΑΕ 
και το νέο υπουργό ΠΕΚΑ για το θέµα αυτό.  

 
3.  Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης αλληλογραφίας. 
 

-  Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

1. Αρ.Πρ.629/18.4.2012 E-mail/επιστολή από τη Πρεσβεία της Ελλάδας στη Τυνίδα 
µε θέµα «17o συνέδριο UPDA – The African energy potential & sustainable development 
29-31.5.2012», απεστάλη σε όλα µας τα µέλη για ενηµέρωση. 
2.  Αρ.Πρ.630/19.4.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «Ηλιακές Στέγες ΕΠΕ» 
ως τακτικό µέλος. 
3. Αρ.Πρ.631/19.4.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «AE Photonics Hellas» 
ως τακτικό µέλος. 
4. Αρ.Πρ.632/20.4.2012 Νοµική γνωµοδότηση της δικηγόρου κ. Ξυλάκη Παναγιώτας 
για το µνηµόνιο συνεργασίας ∆ΕΗ - Silcio. 
5. Αρ.Πρ.633/20.4.2012 Επιστολή / απάντηση του κ. Ζερβού µε θέµα «Μνηµόνιο 
συνεργασίας µεταξύ της ∆ΕΗ ΑΕ και του οµίλου Silcio, επιστολή σας 28.3.2012». 
6.  Αρ.Πρ.634/20.4.2012 E-mail/επιστολή του δικηγόρου κ. Κατσά Θεόδωρου, µε 
θέµα «Προσκόµιση αποφάσεων του ∆Σ για τη διαγραφή της Helioindex και του κου 
Μίτµαν», τα σχετικά πρακτικά προσκοµίστηκαν ήδη. 
7.  Αρ.Πρ.635/20.4.2012 Ε-mail/επιστολή της ΕΛΕΤΑΕΝ µε θέµα «Support letter for 
the “RES Tapas Project», το ∆Σ αποφάσισε και έστειλε το support letter. 
8. Αρ.Πρ.636/23.4.2012 E-mail/επιστολή από τη Μεσόγειος SOS µε θέµα «Support 
letter για το πρόγραµµα «Ενεργειακή αναβάθµιση αθλητικών εγκαταστάσεων», το ∆Σ 
αποφάσισε και έστειλε την επιστολή υποστήριξης αυτού του προγράµµατος.   
9. Αρ. Πρ.637 /24.4.2012 Επιστολή από τον ∆/νων Σύµβουλο του ∆ιαχειριστή 
Ελληνικού ∆ικτύου ∆ιανοµής Ηλεκτρικής Ενέργειας ΑΕ µε θέµα την εκλογή νέου 
∆ιοικητικού συµβουλίου του ∆Ε∆∆ΗΕ ΑΕ. 
10. Αρ.Πρ.638/30.4.2012 Προσφορά από την εταιρία Ergoman για σύστηµα 
τηλεδιάσκεψης ή video conference . 
11. Αρ.Πρ.639/30.4.2012 Προσφορά από την εταιρία Chronus για σύστηµα  
τηλεδιάσκεψης ή video conference. 
12. Αρ.Πρ.640/30.4.2012 E-mail/επιστολή της εταιρίας Neon Energy µε θέµα 
«Ενηµέρωση σχετικά µε την από 16/3/2012 ανακοίνωση της επιτροπής κεφαλαιαγοράς 
και το υπ’αριθµ. 517/11.4.2012 έγγραφό σας». 
13. Αρ.Πρ.641/30.4.2012 E-mail/επιστολή από το ΚΑΠΕ και τον κο Τσελεπή µε θέµα 
«IEE letter of support “PV Power Proposal”», το ∆Σ αποφάσισε να στείλει την επιστολή 
υποστήριξης και να ζητήσει να έχει ενηµέρωση σχετικά µε το πρόγραµµα και την εξέλιξη 
αυτού, µιάς και αποτελεί θέµα που ενδιαφέρει και το κλάδο µας. 
 
- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
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1. Αρ. Πρ. 517/11.04.2012 Επιστολή στην εταιρία µέλος Neon Energy µε θέµα 
«∆ηµοσίευµα της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς». 
2. Αρ. Πρ. 518/25.04.2012 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ µε θέµα «Οι απόψεις του 
ΣΕΦ – για το Μακροχρόνιο Ενεργειακό Σχεδιασµό». 

 
4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδροµές µελών 

 / διαγραφή µελών για οφειλή συνδροµής. 
 

α. Το ταµείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήµερα 02.05.2012 είναι 131.470,19 
€,  στην Πειραιώς 75.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 5.000 € ανοιχτά 
και στην Εθνική 75.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 5.000 € ανοιχτά. 
΄Ητοι σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 291.470, 19 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  
είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.09.04.12: 25.000 € (11 τακτικά µέλη 
και 1 νέα εγγραφή).  
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών µελών είναι 44.000: 
- Από συνδροµές 0 € 
- Από εγγραφές 0 €  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 
 

Αποφασίσθηκε οµόφωνα από το ∆Σ να µεταφερθούν  30.000€ από την Alpha Bank 
στις άλλες δύο τράπεζες Εθνική και Πειραιώς, προκειµένου να υπάρχει µεγαλύτερη 
διασφάλιση των διαθεσίµων του συνδέσµου. 
 
 

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 
 

Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 
 

 ∆εν τέθηκαν 
 
Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  

 
1οΘέµα: Θέµατα ανταγωνισµού – εισήγηση Ν. Ταβουλάρης 
 
Ο κ. Ταβουλάρης παρουσίασε το συµπέρασµα, της νοµικής γνωµοδότησης για το 
µνηµόνιο συνεργασίας µεταξύ ∆ΕΗ ΑΕ και Silcio, η οποία γνωµοδότηση 
επισυνάπτεται µε το παρόν πρακτικό. 
Το ∆Σ αποφάσισε να στείλει επιστολή στον κ. Ζερβό γνωρίζοντας του τη διατήρηση 
των επιφυλάξεων του ΣΕΦ, σε σχέση µε την αλλοίωση του ελεύθερου ανταγωνισµού 
από την πρόθεση της ∆ΕΗ να προχωρήσει στην προώθηση οικιακών 
φωτοβολταϊκών συστηµάτων σε συνδυασµό µε την παροχή υπηρεσιών 
εξυπηρέτησης καταναλωτών ηλεκτρικής ενέργειας, όπου η ∆ΕΗ κατέχει 
δεσπόζουσα θέση. Η θέση αυτή του ΣΕΦ επιβεβαιώθηκε από τη ληφθείσα νοµική 
γνωµοδότηση, η οποία, ελλείψει εννόµου συµφέροντος από την πλευρά του ΣΕΦ, 
αποφασίστηκε να κοινοποιηθεί στα µέλη του ΣΕΦ προκειµένου να κινηθούν κατά τη 
κρίση τους. 
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2οΘέµα: «Πράσινος εµφύλιος» θέµα σχέσεων µε άλλους συνδέσµους – εισήγηση 

Π. Σαρρής  
 
Ο κ. Σαρρής τόνισε την αναγκαιότητα για την επικαιροποίηση της στρατηγικής του 
ΣΕΦ στο νέο περιβάλλον που έχει διαµορφωθεί (υψηλή διείσδυση φωτοβολταϊκών, 
αντιδράσεις από άλλους συνδέσµους, εχθρική στάση φορέων κλπ), ώστε να 
αναζητηθούν και να εδραιωθούν οι απαραίτητες συνεργασίες και να 
επαναπροσδιοριστούν οι σχέσεις µε τους φορείς που εµπλέκονται άµεσα ή έµµεσα 
στην αγορά ενέργειας. Τµήµατα της στρατηγικής (θέσεις του ΣΕΦ για τη µελλοντική 
διείσδυση των φωτοβολταϊκών, την ΟΤΣ και τη λειτουργία του ΛΑΓΗΕ κλπ) είναι 
ήδη υπό ανάπτυξη.   
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 

 1ο Θέµα: Καθυστερήσεις πληρωµών ∆ΕΣΜΗΕ – εισήγηση Σ.Πιταροκοίλης 

 

Συζητήθηκε το θέµα της καθυστέρησης πληρωµών από τον ΛΑΓΗΕ. Ο κ. Ζαχαρίου 
ενηµέρωσε ότι,  έχει ζητηθεί ραντεβού µε τον Γενικό ∆ιευθυντή  του ΛΑΓΗΕ κ. 
Αντωνόπουλο. Επίσης, αποφασίσθηκε να ζητηθεί ραντεβού και µε τον αντιπρόεδρο 
της ΡΑΕ κ. Ραχιώτη για το θέµα αυτό. Τέλος, ο κ. Ψωµάς θα στείλει άµεσα ένα 
αναλυτικό κείµενο προς το ∆Σ αναφορικά µε τα θέµατα ρευστότητας του ΛΑΓΗΕ. 
  

 2ο Θέµα: Προβλήµατα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε νοµιµοποιηµένα κτίρια 
– εισήγηση Θ. Σακκάς 

 
Ο κ. Γκίκας, µετά την αποχώρηση από τη συνεδρίαση για σοβαρούς οικογενειακούς 
λόγους του κ. Σακκά, παρουσίασε το θέµα το οποίο δηµιουργείται στην 
εγκατάσταση φωτοβολταϊκών σε νοµιµοποιηµένα κτίρια. Μετά από συζήτηση, 
συµφωνήθηκε οµόφωνα εκ πρώτης να µιλήσει µε το αρµόδιο τµήµα της ∆ΕΗ ο κ. 
Ψωµάς και στη συνέχεια να προβεί σε περαιτέρω ενέργειες/ επαφές, εφόσον αυτό 
χρειαστεί. 
 
3ο Θέµα: Αναπροσαρµογή, αναθεώρηση τρόπου υπολογισµού ΟΤΣ – εισήγηση 

Σ. Πιταροκοίλης 
 
Η διαµόρφωση θέσης του ΣΕΦ στο θέµα αυτό είναι ήδη σε εξέλιξη. Έχει 
αποφασιστεί από προηγούµενο ∆Σ να ανατεθεί σχετική µελέτη µε στόχο να έχει 
ολοκληρωθεί πριν την  ηµερίδα του ΣΕΦ, που είναι προγραµµατισµένη για το 
φθινόπωρο. Το θέµα συντονίζουν οι κ.κ. Σαρρής και Ψωµάς. 
 
4ο Θέµα : Νέες αιτήσεις εγγραφής µελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης 
 
Ο κ. Χρηστίδης έκανε εισήγηση για τα νέα µέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν 
στον ΣΕΦ. 
 
Τα µέλη τα οποία πήραν θετική γνωµοδότηση οµόφωνα από το ∆Σ είναι οι εταιρίες:  

1. ΑΕ Photonics Hellas, τακτικό µέλος 
2. Ηλιακές Στέγες ΕΠΕ, τακτικό µέλος 
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Οι παραπάνω αιτήσεις προωθούνται δια µέσου ηλεκτρονικού ταχυδροµείου µαζί µε 
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα µέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενηµέρωσή 
τους. 

 
  
6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ., θα πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα 21 Μαϊου 2012 
και ώρα 17:30 στα γραφεία του συνδέσµου Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ .∆ηµητρίου, Αγ. 
∆ηµήτριο, στο 2ο όροφο. Την ίδια ηµέρα στις 18:30, µαζί µε το ∆Σ, θα γίνει και 
συνάντηση / συζήτηση της οµάδας διαβούλευσης της Αθήνας όπως αυτή έχει διαµορφωθεί 
και επισυνάπτεται στο παρόν. Η Οµάδα διαβούλευσης της Θεσσαλονίκης θα συναντηθεί 
τη Τετάρτη 23.5.2012 και ώρα 17:00 στα γραφεία της Global Energy, Κωλέττη25Β, 
Θεσσαλονίκη.  
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
ΑΘΗΝΑ,  02.05.2012 

 
Ο Πρόεδρος    Ζαχαρίου Αλέξανδρος     
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Καπέλλος Σωτήρης   
 
Ο Ταµίας    Χρηστίδης Χάρης   
 
Ο Αναπληρωτής Γραµµατέας Σακκάς Θανάσης   
 
Ο Αναπληρωτής Ταµίας  Ανεµοδουράς Γιώργος (µε εξουσιόδοτηση στον κ. 

Ζαχαρίου)   
 
Μέλος     Κυριακίδης ∆ηµήτρης   


